

## **Acta Consell Consultiu de Comunicació**

**Data:** Dimecres 6 de juny de 2018, a les 19 hores

**Lloc:** Sala 3a planta de la Casa Consistorial

### **Ordre del dia:**

1. Aprovació, si escau, del resum de la sessió anterior
2. Presentació de la programació d'estiu de Vilassar Ràdio
3. Situació actual del procés de modificació del butlletí municipal
4. Situació actual de la nova web municipal
5. Petició d'inclusió d'un text annex a l'acta del Consell Consultiu del 23/11/2016
6. Torn obert de preguntes

**Assistents:** Montse Gual, regidora de Comunicació; Rafa López, Cap de l'Àrea de Serveis Personals; Jaume Cabot, coordinador dels mitjans de comunicació municipals; Cristina Lancho, tècnica de comunicació i premsa; Montse Villalonga, representant del grup municipal de Gent per Vilassar de Mar; Jordi Acero, representant del grup municipal d'ERC-VdM diu Sí; Olza Zuloaga, regidora no adscrita; Alícia Rodríguez, representant del grup municipal del PSC; **Jeus Pérez,** representant del grup municipal Babord i Laura Martínez, representant del grup municipal Demòcrata. La representant del grup Vilassar de Mar sí que pot/sí puede i el representant de Cs excusen la seva absència de la reunió.

A l'inici de la reunió s'informa, que tal com es va acordar en l'anterior consell consultiu, es gravarà la reunió en àudio per a ús només a nivell intern.

**Respecte al punt 1** de l'ordre del dia sobre l'aprovació de l'acta de la reunió anterior, Jordi Acero demana l'aclaració del Secretari sobre qui era el representant de Gent per Vilassar de Mar quan es van aprovar les esmenes de l'acta sobre els fets ocorreguts en el consell consultiu del 23 de novembre de 2016. No recorda si va ser Montse Villalonga o Laureà Folch perquè segons creu recordar aquest últim va arribar a mitja reunió. Laura Martínez li contesta que en el moment que entra a la reunió el titular, la delegació que hagi fet sobre un altre representant decau perquè el titular és ell. Jordi Acero, tot i aquesta resposta, demana que s'aclareixi amb el secretari municipal. Després, gairebé a la part final de la reunió, el Cap de l'Àrea de Serveis Personals, Rafael López, se n'adona que a l'acta de la reunió del 19 juliol del 2017 hi ha 3 vots a favor i 2 en contra de l'esmena de l'acta de novembre però que en aquesta reunió és indubtable que el representant de Gent per Vilassar de Mar era en Laureà Folch perquè la Montse Villalonga no hi va

assistir. En Laureà Folch i la Montse Villalonga van coincidir a la mateixa reunió al consell del novembre del 2016 i allà no es va votar l'esmena de l'acta.

Arribats a aquest punt, s'aprova l'acta del consell anterior, 19 de juliol de 2017, **per tots els representants dels grups municipals presents**, amb l'única abstenció de Babord.

**En el punt 2**, el coordinador dels mitjans de comunicació, Jaume Cabot, explica a les persones presents en què consisteix la programació d'estiu de Vilassar Ràdio que anirà del 9 de juliol al 7 de setembre del 2018. Cabot detalla que la programació del matí, de 10 a 13.30 h, serà tota en directe i que la de la tarda constarà de programes gravats per col·laboradors per així assegurar de mantenir la mateixa graella durant els mesos d'estiu. També recorda als presents que la programació és de dilluns a divendres i que el cap de setmana hi ha prevista continuïtat musical. En Jaume fa un repàs de cada programa:

**LA RÀDIO A LA FRESCA** (de dill a div de 10 a 13 h): Matinal amb informació general, platges, temps, agenda, entrevistes i música.

**CRÒNICA** (de dill a div 13, 16.30 i 19.30 h): Informació local i comarcal.

**EL BAÚL DE LOS RECUERDOS** (dill 17 h): Programa musical anys 60, 70 i 80. (Redifusió).

**ETIQUETA NEGRA** (dm 17 h): Programa de música negra R&B (enregistrat per a la programació d'estiu).

**LA TAVERNA DE L'IRLANDÈS** (dc 17 h): Programa de música celta i irlandesa (produït per la FMCLC).

**A CAU D'ORELLA** (dj 17 h): Programa dedicat a les havaneres (produït per La Xarxa).

**JAZZ CLUB** (dv 17 h): Programa de música de jazz (Redifusió).

**TOUR D'ESTIU** (de dill a dv de 18 a 19 h): Programa de llistes d'èxits i informació de festivals musicals d'estiu.

**ANTENA LOCAL** (de dill a dv de 19 a 19.30 h): Programa enregistrat per la programació d'estiu, que dedica cada edició a un mitjà local que celebri algun esdeveniment. (Produït per la FMCLC).

**RUTA 66** (dill 20 h): Programa musical dedicat a música americana (rock, country, folk, blues, rock & roll, rockabilly, bluegrass, hard rock...). (Produït per La Xarxa).

**EL BÚFALO** (dm 20 h): Programa de sessió musical "Studio 54" que es manté de la programació d'hivern.

**HISTÒRIES** (Dm 20 h): Programa dedicat a la literatura (Redifusió)

**LOOKING BACK** (Dj 20 h): monogràfics de grups de música (enregistrat per la programació d'estiu).

**TEMPS DE CONCERT** (Dv 20 h): Explicació i emissió d'un concert setmanal (enregistrat per la programació d'estiu).

**En el punt 3,** la regidora de Comunicació, Montse Gual, explica que des de Comunicació s'han estat treballant en unes bases per treure el butlletí municipal a concurs, explicant que el model que es busca és un butlletí més visual, amb predomini de la imatge sobre el text, a l'estil del de Tiana. Les bases s'han passat per mail als grups municipals en el moment de la convocatòria del consell. El cap de l'Àrea de Serveis Personals, Rafa López, comenta que el plec tècnic s'ha de tancar per poder fer l'administratiu i es demana als assistents si tenen alguna aportació. Des de Babord es veu positiu que a les bases no només es valorin els criteris econòmics. Des de Gent per Vilassar de Mar es pregunta si el contingut del butlletí sortirà de l'Ajuntament i se li respon que sí, que es farà tal com ara amb la redacció des de Comunicació de l'Ajuntament.

**En el punt 4,** la regidora de Comunicació, Montse Gual, explica en quin punt es troba el canvi del web municipal vilassardemar.cat. Gual detalla que la nova web finalment no la farà personal de l'Ajuntament com estava previst ja que el treballador que ho portava ha marxat però ha deixat "l'esquelet" del web fet. A la convocatòria del consell es va passar per mail l'enllaç a l'esquelet del nou web perquè els participants el poguessin veure però alguns comenten que no han pogut accedir. Sobre la nova web, la regidora de Comunicació, Montse Gual, comenta que la mateixa empresa que donava suport extern al treballador que en un principi feia la web serà la que farà una valoració del que suposarà acabar el que ja està començat.

Jordi Acero, representant d'ERC-VdM diu Sí, fa com a petició que al nou web hi hagi un enllaç molt clar al transport públic. Jesús, representant de Babord, explica que al web actual ara hi ha entrada a la seu electrònica i per una altra banda a l'oficina virtual i que això crea confusió. Rafa López respon que amb la nova web s'unificarà tot a la seu electrònica i no es duplicarà la informació. Des de Babord també demanen que la nova web sigui compatible amb diferents navegadors. Quan s'està debaten aquest punt, a les 19.40 h, la representant del PSC marxa de la reunió per assumptes personals.

A la pregunta de Jordi Acero sobre quan estarà en funcionament la nova web, se li contesta que quan es tingui la valoració de l'empresa l'enviaran a tots els grups municipals per correu electrònic. En funció del preu -recorden- s'haurà de treure a

conkurs. Si puja més de 15.000 euros s'haurà de fer un plec de condicions i això endarrerirà tot el procés. La regidora Montse Gual demana a la resta dels presents que es vagin mirant l'esquelet de la nova web per fer-hi les aportacions que creguin convenients.

**Respecte el punt 5**, l'anterior regidora de Comunicació, Raquel Zamora, demana fer un annex a l'acta del 23/11/2016. Rafa López explica que està com a proposta perquè el que no es pot fer és esmenar un acta que ja està aprovada. Laura Martínez pren la paraula i diu que un text annex forma part d'una acta i és impossible, que algú, que a més no hi era, introdueixi un text en l'acta. "No vull entrar en el contingut, només en la formalitat del tema: si ella vol fer aquestes manifestacions al consell és una cosa però un annex forma part de l'acta i l'acta és intocable, ella ni hi era present ni formava ja part de la comissió. Aquella acta es va aprovar amb unes esmenes i aquí s'ha acabat el tema".

Jordi Acero li recrimina a Laura Martínez que l'anterior regidora no va tenir dret a rebatre i que sí que hi era el dia dels fets (al novembre). Laura Martínez li respon que el dia que es va aprovar l'acta de juliol ella ja no hi era perquè havia de deixar de ser regidora. Jordi Acero li recorda que els fets que es descriuen a l'acta de juliol de 2017 no són del dia que s'aprova l'acta sinó del dia que es va generar la discussió (novembre 2016) moment en què l'anterior regidora sí que hi era.

Laura Martínez li recorda que ningú no ha fet publicitat ni ha utilitzat políticament aquesta acta i que són ganances "de remenar la porqueria". Jordi Acero li diu que el que per a ella és "remenar la porqueria" per a ell "és dret a l'honor". Recorda que a l'iniciar la reunió ha demanat que es consulti al secretari si el vot d'en Laureà Folch és vàlid o no perquè si no fos vàlid hi hauria un empat i ell demanaria que s'anul·lés l'acta. El secretari de la comissió, Rafa López, li recorda que ha dit que sí que era vàlid, tot i que farà extensiva la consulta al secretari municipal.

Montse Villalonga pregunta què s'està debatent si una acta votada s'ha dit que no es pot esmenar. Montse Gual creu que pot formar part de l'acta d'aquesta reunió. Laura Martínez respon que si és així entrarà a discutir el contingut del text que es proposa i demana deixar aquí el tema. A Jordi Acero se li genera un altre dubte: si en el moment que al novembre entra a la reunió en Laureà Folch el tema ja s'havia debatut o no. El secretari de la comissió li recorda que quan entra a la reunió té dret a votar independentment que hagi estat o no en el debat.

Laura Martínez proposa deixar aquí el tema.

Finalment es decideix que no s'entra en el fons de l'assumpte proposat en aquest punt un cop s'ha debatut que l'acta està tancada i per que tant no es pot annexar cap document.

**En el torn de preguntes:** Laura Martínez formula una queixa: "el consell no serveix", fent referència a alguns dels acords que es prenen i que no es duen a terme posant com a exemple que la comissió no es convoca en els terminis que toquen i algunes de les aportacions que es fan com ara el tema de la tertúlia política en vídeo no s'ha modificat. També pregunta per les tasques que tenia encomanades la persona nova de comunicació i de les qual en Pau Arona ja va preguntar a l'anterior Consell del mes de juliol. Recorda que a l'anterior Consell es va dir que entre les seves funcions estava la redacció del llibre d'estil i el manual d'ús de les XXSS i demana que se li facin arribar aquests documents.

Respecte a la demanda de la regidora del grup municipal Demòcrata, Laura Martínez i de la regidora del PSC, Alícia Rodríguez, de canviar la data de la tertúlia política a Vilassar Ràdio perquè els hi coincideix amb els plens al Consell Comarcal, es pren com a opció consultar a tots els grups municipals a través del correu electrònic que sigui el dimecres següent al ple. Aquest canvi de data seria aplicable a partir de setembre. Jaume Cabot recorda que els dies òptims per recursos humans de la ràdio per fer la tertúlia serien els dimarts, els dimecres o els dijous.

La regidora no adscrita, Olga Zuloaga, demana que a la nova web es faci més visible l'opinió dels grups municipals, els escrits que es penjen al portal de transparència.

Des de Gent per Vilassar de Mar, Montse Villalonga, demana que es respongui la pregunta que va formular el representant de la seva formació a l'anterior Consell respecte quines són les prioritats de Comunicació i també pregunta si es cobrirà la plaça de la persona que ha marxat de l'equip de Comunicació. La regidora de Comunicació, Montse Gual, explica que la persona que ha marxat feia tasques d'imatge gràfica, web i xarxes socials però que la fitxa del seu lloc de treball és d'auxiliar tècnic de ràdio. Gual diu que en la mesura que es pugui modificar la fitxa es traurà la plaça. Laura Martínez exposa com a crítica el fet que ha desaparegut el tema dels vídeos que es gravaven des de Comunicació i que des de Comunicació han deixat de fer coses per passar a fer feina de disseny gràfic o de manteniment de web o XXSS.

Des de Babord volen deixar constància respecte als resums dels plens municipals que es fa al butlletí que no sempre veuen ben reflectida la posició del seu grup. Cristina Lancho li respon com s'elabora el resum del ple amb una descripció de la moció que s'aprova i els vots de les formacions amb explicació breu de les que voten en contra o s'abstenen ja que les que voten a favor estan d'acord amb el contingut de la moció que ja s'ha descrit breument al resum. Jaus també pregunta sobre com està la proposta de col·laboració de VTV per l'arxiu històric de les imatges i la llicència de la freqüència per emetre. Sobre aquest tema se li explica

que hi va haver una reunió amb José Vargas, de VTV, on se li cedien l'ús dels espais de Vilassar Ràdio però no els recursos humans pel volum de feina pròpia que ja assumeixen en el dia a dia i que això va fer que el mateix Vargas no ho veiés factible. Gual afegeix que des que ella entra com a regidora de Comunicació no se li ha fet arribar cap proposta. La reunió finalitza a les 21 h.